
Zápis - RADA ŠKOLY 

Gymnázium Vincence Makovského se sportovními třídami 

Nové Město na Moravě 

29. srpna 2013 v 16:00 – ředitelna gymnázia 

Přítomni:  Mgr. Miloš Bukáček, Mgr. Jana Dvořáková, Mgr. Dagmar Hromádková, Miloš Nejedlý,  
  Martina Fuksová Dis. 
Nepřítomen: Michal Šmarda   

Hosté:  Mgr. Jiří Maděra, Mgr. Miloš Okurka  

 

Program jednání: 

a) Informace o novém sportu pro obor 79-42-K/41 = na základě souhlasných stanovisek 

dotčených orgánů, byla zařazena atletika 

 

b) Informace o dokončení přístavby pro sportovce + prohlídka 

 

c) Projednání nového Školního řádu, seznámení s úpravami 

  pro:  5  proti:  0  zdržel se:  0 

 Školní řád byl schválen. 

 

d) Diskuse: a) byla poskytnuta informace o stavu počtu studentů  

   - v září 2012 pokles o 28 

   - v září 2013 pokles o 20 

  Celkově jde o snížení provozních prostředků více jak o 1 milion korun a  

  pokles o pět pracovních míst.  

  b) byla poskytnuta informace o nově přijatých zaměstnancích 

   - Mgr. Lenka Prokopová - ČJ, VV – smlouva na jeden rok 

   - Bc. Jíří Václavík - trenér biatlonu – smlouva na jeden rok 

   - Bc. Lukáš Smetana – TV – smlouva na jeden rok (zkrácený úvazek) 

  c) rada školy byla seznámena s projektem v oblasti přírodních věd, na který se 

  podařilo získat 3,4 milionu korun z OPVK 

 

Provedení zápisu – Mgr. Jana Dvořáková. 

Mgr. Dagmar Hromádková 

předsedkyně Rady školy 


